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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 
Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 
 

 

Protokół 

 z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

oraz Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury,  

Sportu i Rekreacji 
 

Posiedzenie Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji Promocji, Rozwoju 

Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji odbyło się w dniu 18 grudnia 2023 roku w Urzędzie Miejskim 

w Kuźni Raciborskiej. 

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2023 roku o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:00 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz  

6 członków Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

Obecni członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji Promocji, Rozwoju 

Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji: 
 

 

1. Elżbieta Kozłowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej  

2. Maciej Kriwienok – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

oraz Członek Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

3. Mariola Wajda – Członek Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

4. Mateusz Kot – Członek Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Członek Komisji 

Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji – nieobecny  

5. Ilona Wróbel – Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji – nieobecna 

6. Gerard Hanusek – Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

7. Marcin Czerniej –Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji – nieobecny  

8.  Gerard Depta – Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

9.  Roman Wilk – Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

10.  Adrian Lepiarczyk – Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji – nieobecny  

11.  Manfred Wrona – Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

12.  Henryk Wrzosok – Członek Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 

oraz 
 

 

Wojciech Gdesz – Zastępca Burmistrza Miasta 

Anna Szostak – Skarbnik Miasta  
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Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta 

Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji, Sportu i Promocji  

Krzysztof Grobelny – Ratownik Medyczny i Koordynator ds. Ratownictwa Medycznego  

Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

 

Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji. 

 

 

Spotkanie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej  

– Pani Elżbieta Kozłowska.  

Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag. 

 

Załącznik nr 2 Porządek posiedzenia Komisji. 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Oświaty, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej w dniu 07.11.2023 r. 

Protokół został przyjęty przez Komisję. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
2. Omówienie funkcjonowania Ratownictwa Medycznego. 

Pan Maciej Kriwienok – Przewodniczący Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu  

i Rekreacji oraz Członek Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej poprosił Pana 

Krzysztofa Grobelnego – Ratownika Medycznego i Koordynatora ds. Ratownictwa 

Medycznego o omówienie ratownictwa medycznego na terenie Gminy Kuźnia Raciborska 

oraz powiatu raciborskiego – czy ilość personelu oraz sprzętu jest wystarczająca i jaki rejon 

obejmuje. 

Pan Krzysztof Grobelny przekazał, że na terenie powiatu raciborskiego są cztery zespoły 

medyczne, w tym jest jeden specjalistyczny z lekarzem. Dwie karetki stacjonują przy szpitalu 

w Raciborzu, jedna w Kuźni Raciborskiej oraz jedna w Krzyżanowicach przy Ośrodku Zdrowia. 

Pan Krzysztof Grobelny omówił rozmieszczenie zespołów specjalistycznych (S) oraz 

podstawowych (P): 

• Racibórz: S2, P1 

• Krzyżanowice: P3 

• Kuźnia Raciborska: P2 

Następnie przedstawił skład ambulansów: 

• Zespół specjalistyczny S2 w składzie: 

- lekarz, 

- ratownik medyczny / kierowca, 

- pielęgniarka ratunkowa lub ratownik medyczny. 

• Zespoły podstawowe P1, P2, P3 w składzie: 

- ratownik medyczny / kierowca, 

- pielęgniarka ratunkowa lub ratownik medyczny. 
 

Pan Krzysztof Grobelny poinformował, że zespoły S są wycofywane.  

Przekazał, że karetka w Kuźni Raciborskiej obsługuje Gminę Kuźnia Raciborska, Gminę 
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Nędza, do pomocy Miasto Racibórz oraz często są również wyjazdy do rejonów rybnickich  

i województwa opolskiego. 

Karetki przyjeżdżają również po godzinie 18-tej do pacjentów, którzy nie zostali obsłużeni  

w POZ. Karetka w Kuźni Raciborskiej wykonała w bieżącym roku 1210 wyjazdów, z tego 480 

osób zostało przywiezionych do szpitala (liczba wyjazdów została przedstawiona szczegółowo 

w załączonym zestawieniu). 

Pan Krzysztof Grobelny zaznaczył, że w naszym rejonie są dwie dyspozytornie medyczne  

– w Gliwicach i w Katowicach. W związku z tym, w przypadku zagrożenia życia wskazane jest 

dzwonić bezpośrednio na nr 999, zamiast na nr 112 w celu uzyskania szybszej pomocy. 

Zebrani zgodnie stwierdzili, że warto w tym temacie przygotować informację dla mieszkańców 

(informacja, bądź filmik na stronę). Zastępca Burmistrza Pan Wojciech Gdesz przekazał, że 

taka informacja zostanie przygotowana. 

Podjęto dyskusję, czy Gmina może wystąpić o karetkę do Marszałka Województwa, może 

wspólnie z innymi gminami. 

Pan Krzysztof Grobelny przekazał zebranym, że karetki są, sprzęt i wyposażenie również, nie 

ma natomiast etatu na ambulans. 

Członkowie Komisji zastanawiali się nad udziałem gminy w etacie oraz jego kosztem. 

Zastępca Burmistrza zwróci się w tym temacie o niezbędne informacje. 

Załącznik nr 3 Zestawienie liczby wyjazdów karetki w Kuźni Raciborskiej. 

 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na  

rok 2024. 

Projekt uchwały omówiła Pani Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta. 

Pan Maciej Kriwienok zwrócił się z pytaniem, czy Komisja Budżetu i Finansów przychyliła się 

do zwiększenia środków finansowych na sport dla dzieci i młodzieży. 

Pani Sekretarz wymieniła wysokość środków finansowych przeznaczonych na poszczególne 

cele programu, m.in. na sport dla dzieci i młodzieży. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

 

Załącznik nr 4 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024. 

 
4. Opinia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego planu potrzeb Gminy 

Kuźnia Raciborska w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2024 rok". 

Projekt uchwały omówiła Pani Roksana Pytlik – Sekretarz Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 5 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego planu potrzeb Gminy Kuźnia 

Raciborska w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2024 rok". 
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5. Opinia do projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli przedszkoli i szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Kuźnia Raciborska". 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji, Sportu i Promocji. 

Pani Anna Mainusz przekazała członkom Komisji, że zgodnie z rozstrzygnięciem nadzorczym 

w projekcie uchwały szczegółowo zostały opisane dodatki motywacyjne. 

Nie ma w tej chwili wychowawstwa w przedszkolu, zostało to w inny sposób opisane. 

Wszystko w pierwotnym projekcie uchwały zostało dostosowane do rozstrzygnięcia 

nadzorczego. Wprowadzone zmiany nie powodują jednak skutków finansowych. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

 

Załącznik nr 6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu wynagradzania 

nauczycieli przedszkoli i szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kuźnia Raciborska". 

 

6. Zadanie własne gminy dotyczące ochrony zdrowia - sprawozdanie za 2022 rok  

z działalności Amicus-Med Sp. z o. o. 

Komisja zapoznała się szczegółowo z udostępnionym sprawozdaniem za 2022 rok  

z działalności Amicus-Med Sp. z o. o.  

Pan Maciej Kriwienok zwrócił się z pytaniem, z czego wynika ilość godzin pracy lekarza  

w Ośrodku Zdrowia w Turzu. 

Pani Elżbieta Kozłowska przekazała, że ilość godzin pracy lekarza w danym ośrodku jest 

dostosowana do ilości złożonych deklaracji. 

Pan Gerard Depta zgłosił, że w przypadku zamknięcia ośrodka w Turzu, pacjenci z Turza 

przychodzą na poradę do Kuźni Raciborskiej i wtedy ich deklaracja jest z automatu 

przenoszona do Ośrodka w Kuźni Raciborskiej. 

Została podjęta również dyskusja na temat przyjęcia pacjentów i czasu oczekiwania na wizytę. 

Bywa, że jest potrzeba przyjęcia pacjenta w danym dniu, a czas oczekiwania wynosi kilka dni. 

Zaproponowano, aby zwrócić się z pismem do Amicus-Med Sp. z o.o., aby w pierwszej 

kolejności były przyjmowane osoby z gorączką. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej przekazała zebranym, że to 

nic nie zmieni, gdyż wielokrotnie bywa tak, że pacjenci symulują, mówią, że mają gorączkę, 

aby byli w danym dniu przyjęci. Ciężko jest ocenić przez personel ośrodka zdrowia, który 

pacjent potrzebuje pilnej porady. 

Pani Elżbieta Kozłowska zaznaczyła, że w pierwszej kolejności są rejestrowani pacjenci, 

którzy zgłosili się do ośrodka zdrowia, a następnie od konkretnej godziny są rejestrowani 

pacjenci na podstawie telefonicznego zgłoszenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Gerard Depta zgłosił również, że zadzwoniła do niego 

mieszkanka z informacją, że będąc w ośrodku zdrowia w Kuźni Raciborskiej na jej uwagę, że 

jest zimno ośrodku otrzymała niemiłą odpowiedź.  
 

 

Załącznik nr 7 Sprawozdanie z działalności Amicus-Med Sp. z o. o. za 2022 rok. 
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7. Informacja na temat planowanych imprez w 2024 roku. 

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni 

Raciborskiej poinformowała członków Komisji o planowanych imprezach w 2024 roku zgodnie  

z załączonym kalendarzem imprez. Przekazała, że wszystkie sprawdzone imprezy zostaną 

powtórzone w kolejnym roku. Większa cykliczna impreza była zawsze dofinansowana ze 

środków zewnętrznych i będą się starać, aby w przyszłym roku było tak samo. 
 

Załącznik nr 8 Kalendarz imprez na 2024 rok. 

 

8. Informacja dotycząca ofert dla dzieci i młodzieży podczas ferii zimowych. 

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni 

Raciborskiej przedstawiła członkom Komisji ofertę dla dzieci i młodzieży podczas ferii 

zimowych, zgodnie z załącznikiem. Przekazała, że w pierwszym tygodniu ferii zimowych 

będzie uczestniczyć około 100 do 120 dzieci. Drugi tydzień będzie wyjazdowy – również dla 

młodzieży. Wyjazdy są współfinansowane z rodzicami. 

Pani Anna zapytana o współpracę z Placówką Wsparcia Dziennego przekazała, że jest 

minimalna współpraca. 

 

Załącznik nr 9 Oferta dla dzieci i młodzieży podczas ferii zimowych. 

 

9. Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy 

Społecznej podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie Komisji Oświaty, Zdrowia 

i Pomocy Społecznej oraz Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Danuta Ulman 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


